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سرویس سیاسی- 
روزنامه آرمان در مطلبی نوشت:»دولت اصلاحات در زمینه های سیاسی، اقتصادی، فرهنگی و بین المللی دستاوردهای بزرگی 
داشــته اســت. متأسفانه عمدی وجود دارد که ما تاریخ را فراموش کنیم. کسانی که تشنه قدرت هستند و تلاش می کنند به هر 

شکلی در قدرت باقی بمانند به دنبال نفی دیگران هستند«.
مدعیان اصلاحات غایبان همیشگی کلاس تاریخ هستند. یکی از کارویژه های اصلی این طیف، تحریف تاریخ است.

چندی پیش روزنامه زنجیره ای شرق در مطلبی نوشته بود:»یکی از دلایل مهم تنهایی اصلاح طلبان در اواخر دولت دوم آقای 
خاتمی آن بود که از ابتدای دولت نخست، افرادی که مناصب دولتی را تصاحب کرده بودند، از تعامل با بدنه اجتماعی غافل شدند 
و فقط از مردم می خواستند که سر ایستگاه های انتخابات حاضر شوند و به کاندیداهای اصلاح طلب رأی بدهند...حتی رأی مردم به 
آقای خاتمی در سال 80  نیز سلبی بود زیرا مردم می ترسیدند که شرایط به پیش از سال 76 )دولت هاشمی رفسنجانی( بازگردد«.

این روزنامه زنجیره ای در ادامه نوشــته بود:»پس از شکل گیری دولت اصلاحات، رهبران اصلاحات...دچار یک ضعف عمیق 
و همچنین خطاهای بزرگی شدند. علاوه براین، لایه های مختلف اجتماعی آرام آرام دیگر خود را اصلاح طلب نمی دانستند و به یاد 

داریم در زمان تحصن نمایندگان مجلس ششم، اصلاحات تنها ماند«.
بنابر مستندات منتشر شده، کارنامه دولت اصلاحات در حوزه های مختلف و به خصوص اقتصادی و سیاست خارجی بسیار 
ضعیف بوده است. به همین خاطر در سال 84 علیرغم آنکه خاتمی به صورت علنی و با تبلیغات فراوان از مصطفی معین در انتخابات 

ریاست جمهوری حمایت کرد، اما وی با آرای بسیار پایین، در انتخابات شکست خورد.
اصلاحات: باید بابت رد صلاحیت ها خوشحال باشیم!

روزنامه همدلی در یادداشتی با عنوان »نفسِ راحتِ اصلاح طلبان« نوشت: »اکنون که چهره های اصلی اصلاح طلبان از سوی 
شورای نگهبان تأیید نشدند، به نظر باید آن را یک نوع خوش شانسی برای چهره های سیاسی این جریان پنداشت، زیرا اگر دولت 
آینده نتواند مشکلات انباشته شده از تحریم و شکست برجام را که باعث ایجاد چالش های عدیده ای در زندگی مردم شده است، 

حل کند، حداقل اصلاح طلبان برای چهار سال دیگر، چوب نارسایی ها را بر تن خود احساس نخواهند کرد«.
در ادامه این مطلب آمده است: »شورای نگهبان به نوعی خیال اصلاح طلبان را راحت کرد. اگر شورای نگهبان نامزدهای مورد 
وثوق این جریان را تأیید می کرد و حتی اگر لاریجانی هم تأیید می شد، باز اصلاح طلبان روزهای سختی در پیش داشتند، اما حالا 

روز سختشان تمام شد و خیالشان در این انتخابات راحت«.
می توانیم دلیل شکست خود را توجیه کنیم!

روزنامه آرمان ملی هم در گزارشی با عنوان »خسته نباشید؛ واقعاً!« با اشاره به رد صلاحیت گزینه های اصلاح طلبان نوشت: 
»جریان اصلاحات به خاطر این اتفاق باید بســیار خوشــحال باشد چراکه با توجه به عدم مشارکت احتمالی مردمی که پیش تر از 
هراس کاندیداهای تندرو و اصولگرا به اصلاح طلبان رأی می دادند، در این انتخابات، اصلاح طلبان شکست خورده به شمار می آمدند، 

اما آنها اکنون تا حدودی می توانند، دلیل شکست خود را باقی نماندن کاندیدایی برای رقابت معرفی کنند«.
لازم به یادآوری است که تأکید اصلاح طلبان بر اینکه » باید بابت رد صلاحیت ها خوشحال باشیم!« نشان دهنده تناقضات رفتاری 

آنهاست. مدعیان اصلاحات از یک سو می گویند باید خوشحال باشیم و از یک سو برای رسیدن به قدرت سر و دست می شکنند!
نامزدهای اصلاح  طلبان برای انتخابات کم اثر بودند

روزنامه شــرق در شــماره دیروز خود مانند دیگر روزنامه این طیف به آه و ناله برای کسانی پرداخت که باعث وضعیت امروز 
جامعه هستند.

شرق در گزارشی نوشت: »سیزدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری به شدت شبیه به انتخابات مجلس یازدهم در اسفند 98 
شده است؛ در آن انتخابات نیز تمام اصلاح طلبان شاخص]!![ کنار گذاشته شده و حتی به صورت بی سابقه، نمایندگان اصلاح طلب 
مجلس دهم که متصل به انتخابات مجلس یازدهم نمایندگی می کردند هم ردصلاحیت شدند. حالا هم انگار همان روش البته در 
ابعادی مهم تر رخ داده است و اصلاح طلبان که بیش از هر دوره ای نامزد در اختیار داشتند]!![، حتی نامزدهای کم اثر]!![، نتوانستند 
حتی یکی از نامزدهای خود را در عرصه انتخابات داشته باشند. همه اینها ذکر واضحات است و شاید آنچه باید امروز مورد بحث 

قرار بگیرد، جایگاه جبهه اصلاحات در عرصه سیاسی بعد از این است.«
در این باره باید گفت که همین روزنامه های اصلاح طلب در ماه های پایانی مجلس قبل )با اکثریت حامیان دولت و اصلاح طلبان( 
نوشتند که ضعیف ترین مجلس در تاریخ پس از انقلاب مجلس دهم بوده است. شورای نگهبان نیز در بررسی صلاحیت ها کارآمدی 
افراد را نیز لحاظ می کند. ضمن آنکه بارها و بارها سخنگوی شورای نگهبان در مورد بررسی صلاحیت ها توضیح داده که از میان 
متقاضیان برای نامزدی در انتخابات مجلس از هر دو جناح کشور افرادی را فاقد صلاحیت دانسته و در جلساتی به همه این افراد 
دلایل عدم تایید صلاحیت آنها اعلام شده است. همچنین سخنگوی این شورا بارها تاکید کرده که از لحاظ شرعی و قانونی آنها 
نمی توانند دلیل ردصلاحیت ها را به صورت علنی بگویند اما خود افراد رد صلاحیت شــده می توانند به جای هوچی گری دلایلی 
که به خاطر آنها رد صلاحیت شده اند را بگویند. ضمن آنکه اسحاق جهانگیری، معاون اول دولت فعلی است که همه جریان های 
سیاســی کشــور می گویند که ضعیف ترین دولت پس از انقلاب بوده است. همچنین کسانی مانند عباس آخوندی که در 6سال 
تصدی پست وزارت راه و شهر سازی حتی یک خانه هم نساخت و دست آخر به این ترک فعل خود )خانه نساختن( افتخار کرد آیا 
باید تایید صلاحیت می شدند؟! همه اینها در حالی است که شواهد گویای آن است که افراد اصلاح طلبی که در این دوره ثبت نام 
کردند گویا قرار بوده در نقش نامزد پوششی برای یک نامزد غیراصلاح طلب ظاهر شوند. روز چهارشنبه »سیدجلیل میرمحمدی« 
در جلسه علنی مجلس طی تذکری شفاهی با اشاره به اعلام اسامی کاندیداهای انتخابات ریاست جمهوری، اظهار داشت: شورای 
نگهبان موضوع اقامت و تابعیت منسوبین داوطلبین انتخابات ریاست جمهوری در کشورهای متخاصم را به عنوان یک مولفه مهم 

در بررسی صلاحیت آنان مورد توجه قرار داد و باید از این جهت از شورای نگهبان تشکر کرد.
لازم به ذکر است که مطابق قانون بستگان درجه یک و خانواده فرد متقاضی نامزدی برای انتخابات ریاست جمهوری نباید در 

کشورهای متخاصم )نظیر آمریکا، انگلیس و...( ساکن باشند.
گرانی 800 درصدی خودرو در دولت روحانی

روزنامه اعتماد روز گذشته در گزارشی با عنوان »سقف قیمتي در بازار خودرو« نوشت: »بازار خودرو تنها کمي پس از ابلاغ دوباره 
افزایش قیمت رسمي انواع خودروهاي تولید داخل حالا به سقف قیمتي رسیده است. اوایل اردیبهشت ماه بود که شوراي رقابت 
از افزایش قیمت خودروهاي کارخانه اي خبر داد. ۱۳ اردیبهشت ماه بود که شوراي رقابت مصوبه اي در این زمینه ابلاغ کرد که در 
آن اعلام شده بود؛ براساس تورم بخشي یک ساله توسط بانک مرکزي و پس از کسب تورم هاي اعمال شده قبلي در ۳ ماهه اول و 
دوم سال ۱۳99 و پس از اعمال متغیرهاي کیفیت و بهره وري نهایتا براي شرکت ایران خودرو به  طور متوسط 8.۲ درصد و براي 
شرکت سایپا به  طور متوسط 8.۲ درصد افزایش قیمت محاسبه شده است که براي خودروهاي مشمول دستورالعمل قیمت گذاري 
شورا تا پایان شهریور ۱400 اعمال و اجرا مي شود. البته در مصوبه شوراي رقابت آمده بود براي کساني که تا پایان سال ۱۳99 براي 
خرید خودرو ثبت نام نکرده اند و پیش پرداخت داشته اند، مشمول دریافت پول نبوده و این افزایش قیمت به آنها تعلق نمي گیرد.«

این روزنامه همچنین به نقل از یک کارشناس اقتصادی نوشت: »متاسفانه توان خرید مردم هم متناسب با قیمت ها بالا نرفته 
و 6 دهک پایین به هیچ عنوان توان خرید خودرو را ندارند و بازار در رکود کامل است زیرا تصمیمات غلط اقتصادي باعث از بین 
رفتن زیرساخت ها در این مدت شده است. ما شاهدیم که طي 4 سال گذشته حدود 6 مدیرعامل در دو خودروسازي بزرگ کشور 
تغییر کرده و این افراد متخصص باید در این مدت اقداماتي را انجام مي دادند اما باید گفت شدني نیست و تنها یک رویا پردازي غلط 

است و تا زماني که اقتصاد رشد نکند و با اصول اقتصادي صحیح کنار نیاییم و رشد نکنیم، اوضاع به همین منوال خواهد ماند.«
گفتنی اســت چندی پیش یک روزنامه اصلاح طلب با طرح این پرســش که بازار خودرو در فاصله سال های ۱۳9۲ تا ۱400 
شاهد چه تحولات قیمتی بوده، نوشت: رصد آمارهای منتشرشده نشان می دهد قیمت خودروهای داخلی در این بازه زمانی بیش 
از 8 برابر شده؛ به عبارت دیگر، نه تنها قیمت خودرو در این 8 ساله کاهش پیدا نکرده، بلکه رکوردهای جدیدی را در جهش قیمت 

خودرو طی سال های گذشته شاهد بودیم.
مسئولان به دنبال افزایش تولید در کشور باشند نه تسهیل بستر نوسان گیری

روزنامه دنیای اقتصاد دیروز طی یادداشتی نوشت: »از طرفی افراد تازه وارد، روی دیگر بازار که زیان باشد را ندیده بودند و با 
دعوت های پی درپی مسئولان کشور که مردم را به حضور در بورس تشویق می کردند، به این بازار وارد شدند... مشکل اصلی اینجا 
بود که برای مبالغ زیادی که افراد تازه وارد به بورس تزریق کرده بودند هیچ طرح و برنامه ای از قبیل تاسیس شرکت های جدید، 
پروژه های جدید و افزایش ســرمایه راحت تر شــرکت های بزرگ و تولیدی کشــور ارائه نشده بود. در واقع بعد از هجوم نقدینگی 
به بورس بود که قانون افزایش ســرمایه از محل صرف ســهام به تصویب رســید که تقریبا دیر شده بود. در این راستا عده زیادی 
دارایی های فیزیکی خود همچون زمین، ساختمان و حتی خودروهای شخصی را فروخته و با دانش بسیار کمی وارد بورس شدند و 
از کسب سودهای زیاد خوشحال بودند و اصول اولیه سرمایه گذاری در بورس )یعنی سرمایه گذاری پول های اضافه و همچنین دوره 
زمانی بلندمدت( را نادیده گرفتند. به این ترتیب بازار سرمایه از تحلیل و روند تحلیلی فاصله زیادی گرفت و تب تند بورس، سریعا 
فروکش کرد. نتیجه این شد که سهام ارزنده و غیر ارزنده با یکدیگر رشد کردند و بسیاری از سهام دچار حباب وحشتناک شدند.«
دنیای اقتصاد افزود: »در همین راستا باید عنوان کرد که این دوره با حرکت تقریبا منفعلانه دولت همراه بود؛ چون تمامی 
سیاستگذاران بازار سرمایه و عموم جامعه از رشد بورس خوشحال بودند و راهکار مناسبی ارائه نشد. البته دولت از محل فروش 
اوراق بدهی بهره زیادی از بازار ســرمایه برد و همانند گاو شــیری در حال دوشیدن این گاو بود، بدون اینکه تغذیه مناسبی برای 
ادامه مسیر این بازار داشته باشد اما این پایان ماجرا نبود و از اواخر مرداد 99 بازار سهام وارد فاز رکود سنگینی شد که این مسئله 

از دو منظر نتیجه زیان باری داشت:
 ۱( از دست رفتن اعتماد مردم به بازار سرمایه و خروج زیاد نقدینگی از بازار

 ۲( افزایش تدریجی نرخ بهره اوراق بدهی و سخت تر شدن تامین مالی از بازار سرمایه«
در ادامه این مطلب آمده است: »پس  از این اتفاقات، سیاستگذاران با برگزاری جلسات متعدد، تغییرات گسترده در سازمان 
بورس، حمایت های شفاهی و تصویب قانون هایی جدید یا تزریق نقدینگی جدید، به دنبال حمایت های کوتاه مدت از بازار سرمایه 
بودند که همگی ناموفق بوده است. در این راستا باید عنوان کرد که مسئولان تصمیم ساز دولتی به جای هزینه منابع جهت حمایت 
از قیمت و خرید سهام، باید به دنبال راهکار بنیادی بوده و با سرمایه گذاری بلندمدت در شرکت ها، به دنبال افزایش تولید در کشور 
باشند، نه تسهیل بستر نوسان گیری. به عبارت دقیق تر بازار سرمایه و بورس به خودی خود تاثیری در اقتصاد کشور نخواهد داشت، 
مگر با هدایت نقدینگی جذب شده از این بازار به سمت تولید. امری که از طریق تسهیل فرآیند انجام افزایش سرمایه شرکت های 

موجود یا ایجاد پروژه های زیربنایی اساسی در کشور میسر خواهد شد.«

مراسم چهلم سردار شهید حجازی 
برگزار شد 

 مراســم چهلمین روز عروج سردار سرلشکر شهید سید محمد حجازی روز 
گذشته )چهارشنبه5 خرداد( با حضور سرلشکر سید یحیی صفوی دستیار و مشاور 
عالی فرمانده معظم کل قوا، امیر دریادار حســین خانزادی فرمانده نیروی دریایی 
ارتش جمهوری اسلامی ایران، حسین امیرعبداللهیان دستیار ویژه رئیس مجلس 
شورای اســلامی در امور بین الملل، سردار سرتیپ محمدرضا فلاح زاده جانشین 
نیروی قدس سپاه، ناصر ابوشریف نماینده جنبش جهاد اسلامی در سوریه، خانواده 
معظم شهید و جمعی از مهمانان خارجی در تالار اندیشه حوزه هنری برگزار شد.

مکنزی:

بسیار نگران توان موشکی بالستیک ایران هستم
ایران توان حمله سایبری به زیرساخت های ارتش آمریکا را دارد

فرمانده تروریســت های آمریکایی ســنتکام درباره توان موشکی 
بالســتیک ایران گفــت: دیدیم که آنهــا وقتی عین الاســد را زدند، 
موشک هایشان دقیق بود و من بسیار نگران این توان موشکی بالستیک 

ایران هستم.
ژنــرال مکنزی، فرمانده تروریســت های آمریکایی ســنتکام گفــت: یکی از 
نگران کننده ترین مســائل مربوط به ایران در ۱0 سال گذشته ایجاد توان موشکی 

بالستیک بوده که مهم و قابل توجه است.
مکنزی افزود: دیدیم که آنها وقتی عین الاسد را زدند، موشک هایشان دقیق بود 

و من بسیار نگران این توان موشکی بالستیک ایران هستم.
به گزارش کاوش مدیا، فرمانده تروریست های آمریکایی سنتکام در پاسخ به این 
سؤال که دائما می شنویم که چین و روسیه عامل حملات سایبری به آمریکا هستند، 
آیا ایران هم توان چنین حملاتی به زیرساخت های ارتش آمریکا را دارد؟ گفت: بله 

معتقدم که ایران توان چنین حملاتی را دارد.

درمکتب امام

ملت شخص پرست نیست
این معنا را که هی دیده می شــود که ]می گویند[ باید یک کاری 
بشــود که ملت راضی بشود، ملت اســلام را می خواهد؛ کاری بهتر از 
اســلام چی؟ چه می خواهید بکنید؟ شــما کارهایتان را خوب بکنید. 
ملت ایران رأی داده اســت به جمهوری اسلامی؛ هرچه زحمت داشته 
و توان داشــته اســت در طبق اخلاص گذاشته است گفته ما اسلام را 
می خواهیم؛ شــما اگر با اسلام بد هستید، خوب تشریف ببرید اروپا و 
امریکا و هرجا دلتان می خواهد، آنجا زندگی کنید. یا همین جا زندگی 
کنید و اگر ملت را می خواهید، هی نگویید که »ملت با من اســت«، 
»ملت با من اســت«. ملت با اســلام است. نه با من است و نه با شما و 
نه با دیگری. من اگر یک کلمه ای بر خلاف اسلام بگویم، همین ملت 
می ریزند و من را از بین می برند. ملت اسلام را می خواهد. ملت شخص 

نمی خواهد. شخص پرست  نیست ملت .
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کوتاه از انتخابات

حمایت حزب موتلفه اسلامی از آیت الله رئیسی
حزب موتلفه اسلامی با صدور بیانیه ای با  اشاره به اعلام شورای نگهبان و بر حسب رای قاطع شورای 
مرکزی و دبیران اســتان ها و شهرســتان ها و اعضای حزب در سراسر کشــور، حمایت خود را از آیت الله 

رئیسی اعلام کرد.
به گزارش فارس، در این بیانیه آمده است: حزب موتلفه اسلامی انتخابات را نماد وحدت ملی می داند 
که باید طی یک رقابت اخلاقی و سالم مردم را به انتخاب احسن و اصلح برساند. ما معتقدیم مردم در پی 
حل مشکلات اقتصادی، اجتماعی، فرهنگی و خواهان مبارزه جدی با فساد هستند. مردم به دنبال کسی 
هستند که عملکرد انقلابی و جهادی داشته باشد. مردم کسی را می خواهند که به قانون اساسی عمل کند 
و در برابر قانون تمکین داشته باشد. مردم کسی را می خواهند که در برابر تهاجم فرهنگی دشمن بایستد 
و در روابط بین الملل با اقتدار و بر اساس عزت، حکمت و مصلحت حضوری عزتمند در صحنه بین المللی 
داشته باشد. در ادامه بیانیه مذکور خاطرنشان شده است: ما در این انتخابات پنج شخصیت  تراز ریاست 
جمهوری حزب را مطرح کردیم و از آغاز با توجه به ویژگی های آیت الله رئیسی اعلام کردیم که در صورتی 
که ایشان به درخواست های ارزش گرایان برای ثبت نام در ریاست جمهوری پاسخ مثبت دهند نامزد حزب 
موتلفه اسلامی در انتخابات سیزدهم ریاست جمهوری ایشان خواهند بود. اکنون نیز با اعلام شورای محترم 
نگهبان بر حسب رای قاطع شورای مرکزی و دبیران استان ها و شهرستان ها و اعضای حزب در سراسر کشور 
حمایت خود را از ایشان اظهار می داریم و از مردم قهرمان دعوت می نماییم با حضور گسترده در رای دهی 
۲8 خرداد ۱400 در تحقق بیانیه گام دوم و دستیابی به تمدن نوین اسلامی و دولت کریمه و رفع مشکلات 

و تکامل و پیشرفت و اقتدار و ایجاد زندگانی شاد و سعادتمند به ایشان رای دهند.
حمایت جمعیت اصلاح اسلامی از آیت الله رئیسی

حسن اکبری، دبیرکل جمعیت اصلاح اسلامی در نشست خبری گفت: بر اساس بررسی های انجام 
شده اعضای شورای مرکزی جمعیت معتقدند در این دوره بهترین فرد برای ریاست جمهوری آقای رئیسی 
است و در این راستا از حیث سخت افزاری و نرم افزاری همه تلاش خواهیم کرد. ایشان هر خانه را یک ستاد 

اعلام کرد و ما هم گفتیم ما هم در جمعیت ستادی برای او تشکیل دهیم.
به گزارش فارس، وی افزود: البته این حمایت مشروط به این است که تا مادامی که آقای رئیسی در 
خط ولایت و خط عدالت باشد از او حمایت می کنیم چون در این چهل و دو سال جنگ، موشک و شهادت 
مردم ما را اذیت نکرده است مردم ما به دنبال شخصیت هایی چون حاج قاسم بودند که خود را در معرض 

بیشترین خطرات قرار می دادند و کمترین استفاده را از آن می کردند.
دبیرکل جمعیت اصلاح اسلامی اظهار داشت: ممکن است جبران خراب کاری ها در حوزه اقتصادی 
سال ها طول بکشد اما رفتار رئیس جمهور باید طوری باشد که در کنار مردم روی زمین خاکی بنشیند، 

چون مشکل مردم بی عدالتی و سوءاستفاده هاست نه گرسنگی.
وی خاطرنشان کرد: مردم دچار معضلات اقتصادی هستند و اگر در معیشت، سیاست گذاری و تربیت 
مدیران دچار مشکل شده ایم، علتش این است که از نسخه ها و گنج های نقل و عقل غافل شده ایم و داشته های 
خود را از بیگانگان تمنا می کردیم و اگر آمریکا و انگلیس در بحث اجتماع موفق می بودند، خود این همه 
معضلات اجتماعی در کشور و ظلم به زنان و بانوان را نداشتند، ما نباید آنچه که آنها بزک کرده اند را ببینیم.

حمایت پویش ملی فناوری های دانش بنیان و مردم از آیت الله رئیسی
پویش ملی فناوری های دانش بنیان و مردم طی بیانیه ای در حمایت از حضور آیت الله رئیسی در عرصه 
انتخابات ریاست جمهوری اعلام کرد: هم اکنون و در این برهه از زمان، حوزه اقتصاد دانش بنیان و اکوسیستم 
کارآفرینی کشور نیازمند استقرار دولتی انقلابی، جوان و کارآمد می باشد که با نگاه به ظرفیت های داخلی 
کشور و بر اساس آمایش سرزمینی در حوزه آموزش عالی، علم، فناوری و صنعت به امر تولید در کشور 
رونق بخشیده و موجب شکل گیری و توسعه بنگاه های اقتصادی بومی در مقیاس بزرگ و کوچک با محوریت 

صنایع پیشرفته و دانش بنیان گردد.
با عنایت به موارد مطروحه، آیت الله رئیســی با داشتن یک کارنامه خوش سابقه و به عنوان یک فرد 
انقلابی در دوران تولیت آستان قدس رضوی، با راه اندازی معاونت علم و فناوری در آستان قدس رضوی 
موجبات رفع نیازهای علمی و فناورانه این مجموعه مقدس را با مشارکت شرکت های دانش بنیان، واحدهای 
فناور، نوآور و صنعتی و همچنین بازیگران حوزه صنایع پیشرفته و دانش بنیان به صورت کاملاً بومی و بدون 

هیچ گونه کپی برداری از کشورهای غربی که نتیجه ناکارآمدی در کشور داشته اند، به انجام رسانده است.
به گزارش تسنیم، در بخش دیگری از بیانیه مذکور آمده است: پویش ملی فناوری های دانش بنیان 
و مردم به عنوان یک نهاد انقلابی و مردمی از ایشان جهت حضور در انتخابات ریاست جمهوری پیش رو 
به عنوان یک فرد توانمند، خوش سابقه و انقلابی که تمام نگاه و حمایت ایشان به ظرفیت داخل کشور و 

به خصوص جوانان و نخبگان بوده است، به صورت تمام قد حمایت خود را اعلام می دارد.
حمایت فریدون عباسی از کاندیدای جبهه انقلاب

فریدون عباسی از ثبت نام کنندگان سیزدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری با صدور بیانیه ای از 
کاندیدای جبهه انقلاب حمایت کرد.

به گزارش فارس، در این بیانیه آمده است: دولت آتی وظیفه ای فوری برای بهبود زندگی مردم و ارتقای 
کرامت آنان دارد، اما فراتر از آن برای حل بنیادین مسائل کشور باید بسوی تحول الگوی حکمرانی حرکت 
کرد. هیچ چیز به ویژه روزمرگی و نیز مناسبات جناحی نباید مانع برنامه ریزی های کلان و ساختاری دولت 
آینده گردد. با توجه به موارد فوق، اینجانب در عرصه انتخابات پیش رو از هرکدام از نامزدهای جبهه انقلاب 
که اراده لازم برای زدودن بندهایی که طبقه ویژه بر پای زندگی و امید جوانان زده است را داشته باشند، 
حمایت خواهم کرد. هرکدام از این عزیزان که تحول الگوی حکمرانی را دنبال کرده و بازگشت دولت به 
مردم را سرلوحه کار خود قرار دهند، می توانند بر کمک صادقانه اینجانب حساب و بنده نیز ضمن تقدیم 
برنامه های اجرایی به ایشــان تلاش خواهم کرد تا شــبکه نخبگان جوان یاد شده را برای آگاهی بخشی 
عمومی به کار گیرم. از جامعه به ویژه جوانان نیز میخواهم در انتخابات آتی ضمن تقبیح هیجانات انتخاباتی، 
بر مطالبه گری از نامزدهای انتخاباتی برای ارائه راه حل های معقول و باورپذیر مشکلات کشور تمرکز کنند.

در بیانیه مذکور همچنین آمده است: اینجانب ضمن تأکید بر اهمیت پایبندی کامل به قانون که تمرین 
همگانی برای نهادینه سازی فرهنگ مشارکت و مردم سالاری است، برای همه نامزدهای احراز صلاحیت شده 
جبهه انقلاب آرزوی موفقیت و توفیق خدمت در راستای سربلندی ایران در گام دوم انقلاب اسلامی دارم.

قاضی زاده: برای اصلاح نظام اداری و تغییر در نظام مدیریتی کشور آمده ام
سید امیر حسین قاضی زاده هاشمی، کاندیدای ریاست جمهوری ۱400، در نشست خبری خود که در 
خبرگزاری فارس برگزار شد، گفت: امیدواریم بعد از چلگی انقلاب به پختگی رسیده باشیم که بر اساس 
برنامه واقعی انتخاب کنیم و همچنین اینکه چه افرادی آن برنامه ها را اجرا می کنند. البته ریاست جمهوری 
کار فرد نیست، باید ببینیم مجموعه و مکتب فکری که پشت فرد هستند چه مکتب و مجموعه ای هستند.
وی در پاسخ به سؤالی درباره اینکه آیا قرار است نقش کاندیدای پوششی را ایفا کنید و به نفع نامزدی 
دیگر کنار بکشید، گفت: کسی که می خواهد در انتخابات بیاید قرار نیست مانند جهانگیری عمل کند، ما 

که نمی خواهیم »جهانگیری طور« عمل کنیم.
نامزد سیزدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری در همین راستا افزود: آقای رئیسی برادر بزرگ ما 
است و سالیان سال است به ایشان ارادت داریم اما ما می خواهیم حرف هایمان را به مردم عرضه کنیم. حال 
اگر جبهه انقلاب به خطر افتاد و این شرط ایجاد شد حاضرم همکاری کنم و به بحث در این رابطه بپردازیم.
به گزارش فارس، قاضی زاده هاشــمی تأکید کرد: بنده به عنــوان جریان گام دوم انقلاب و چهره های 
نخبه، با کار طولانی و عمیق برای اصلاح نظام اداری و تغییر در نظام مدیریتی کشور در راستای تحقق 

آرمان های انقلاب آمده ام.
وی همچنین درباره ارزیابی و پیش بینی خود از مشارکت مردم تصریح کرد: انتخابات یک امر عمومی 
است، البته مردم دلسردی هایی دارند و فکر نمی کنم این به خاطر نتایج اعلامی درباره رد و یا تایید صلاحیت ها 

باشد، بلکه نسبت به عملکرد کارگزاران کشور است.
نامزد سیزدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری اعلام کرد: فقط آمده ام که در دل جوانان و خانواده آنها 

امید را هدیه کنیم و آنها باور کنند؛ البته اگر با آنها صادقانه سخن بگوییم.
قاضی زاده هاشــمی در پاسخ به سؤالی درباره اینکه عرصه رقابت را چگونه می بینید، بیان داشت: اگر 
شما پایه مناظرات را بر اساس آنچه که درگذشته بوده که همچون مدل های غربی مشغول گرفتن عیب 
همدیگر هســتند، باید بگویم که ما با این فرهنگ غریبه ایم و به مردم هم این حالت )مناظرات( حس 

چندش به آنها دست داده است.
دوران اشک های صوری گذشته است

وی با بیان اینکه مردم شایسته بهترین ها هستند، گفت: دوران لبخندها و اشک های صوری و بی نتیجه 
گذشته است. دورانی که با به کار گرفتن احساسات مردم جلب رأی می شد.

متفکرآزاد و شریعتی رئیس و سخنگوی ستاد زاکانی شدند
مالک شریعتی دبیرکل جمعیت رهپویان و نماینده مردم تهران در مجلس در گفت وگو با تسنیم اظهار 
داشت: آقای روح الله متفکر آزاد نماینده مردم تبریز در مجلس به عنوان رئیس ستاد آقای زاکانی کاندیدای 

انتخابات ریاست جمهوری انتخاب شدند.
وی افزود: بنده نیز سخنگوی ستاد آقای زاکانی خواهم بود.

حمایت مجلس از اقدام شورای نگهبان در بررسی صلاحیت ها
به گزارش مهر، نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه علنی روز چهارشنبه با امضای بیانیه ای 

از اقدام شورای نگهبان در بررسی دقیق صلاحیت نامزدهای انتخابات ریاست جمهوری حمایت کردند.
قوانین جدید برای مناظره های انتخاباتی

سید احسان قاضی زاده هاشمی، عضو کمیسیون بررسی تبلیغات انتخابات سیزدهمین دوره ریاست 
جمهوری در جمع خبرنگاران در رابطه با تغییر زمان قرعه کشی مناظره های انتخاباتی، اظهار داشت: این 
موضوع بسیار سؤال برانگیز بوده است، بر اساس ماده 60 قانون انتخابات ریاست جمهوری، وزارت کشور 
مکلف اســت بعد از 48 ســاعت از اعلام احراز صلاحیت ها اسامی کاندیداها را اعلام کند. شورای نگهبان 
دو شب پیش این لیست را به وزارت کشور داده بود و 48 ساعت فرصت بود، که در نهایت وزارت کشور 
ساعت ۱4 روز گذشته اسامی را اعلام کرد. به گزارش مهر، وی افزود: در کمیته تبلیغات انتخابات ریاست 
جمهوری بنابراین گذاشــته شده بود که اگر اسامی تا قبل از ظهر اعلام شود، مراسم قرعه کشی را برگزار 
کنیم و این آمادگی را داشتیم، اما اسامی بعدازظهر از سوی وزارت کشور اعلام شد. عضو کمیسیون بررسی 
تبلیغات انتخابات سیزدهمین دوره ریاست جمهوری با  اشاره به گروه های نظارت بر تبلیغات انتخابات ریاست 
جمهوری تصریح کرد: سه گروه اعم از کمیسیون تبلیغات انتخابات، دادستان کل کشور، اعضای شورای 
نظارت بر صداوســیما و نماینده شورای نگهبان، وزیر کشور و معاون او و رئیس ستاد انتخابات کشور در 
یک ضلع قرار دارند. از طرفی رئیس صدا و سیما و معاونت های مرتبط آن حضور دارند، ضلع سوم مربوط 
به رؤسای ستاد و نامزدهای انتخاباتی است. قاضی زاده هاشمی ادامه داد: نکته دیگر در مورد طولانی شدن 
زمان قرعه کشی این است که معرفی نماینده های تعدادی از نامزدها طولانی شد. البته در حال حاضر هر 
هفت نامزد اسامی نمایندگان خود را کتباً و رسماً اعلام کردند، که در همین راستا چهارشنبه 5 خرداد از 
ساعت ۱0 شب مراسم قرعه کشی برگزار می شود. وی درباره زمان مناظره زنده نامزدها خاطرنشان کرد: 
مناظره بین نامزدهای انتخاباتی هر کدام به مدت سه ساعت است و این مناظره از تلویزیون پخش زنده 
خواهد شد. علاوه بر این اگر نامزدی به نامزد دیگر تهمت، توهین و یا افترا بزند و زمان آن فرد برای پاسخ 

دادن به این تهمت ها به اتمام رسیده باشد، با نظر کمیسیون به او برای دفاع از خود وقت داده می شود.

عضو کمیسیون بررسی تبلیغات انتخابات سیزدهمین دوره ریاست جمهوری افزود: بنابراین اگر در 
مناظره نامزدی فکر کند که وقت دارد و هیچ کس نمی تواند پاسخ دهد، صحیح نیست بلکه به نامزدی که 
تهمت و افترا وارد شده زمان داده می شود، حتی چنانچه نسبت سوئی بر افراد خارج از مناظره داده شود 
۲ برابر وقت به آن فرد حقیقی یا حقوقی داده می شود که برنامه او به صورت ضبط شده پخش خواهد شد.
قاضی زاده هاشمی ادامه داد: البته مناظره رادیویی میان نماینده نامزدهای انتخاباتی در رادیو اقتصاد 
برگزار می شود. در پیشنهادات، بحث مستندات تولیدی و فیلم های تبلیغاتی نامزدها بود. دو مستند ۳0 
دقیقه ای که بر اساس این پیشنهاد مستنداتی که توسط ستادهای تبلیغاتی خود نامزدها تولید می شود، 
پخش می شود. ابتدا قسمت اول مستند همه نامزدها پخش می شود و سپس قسمت های بعدی. علاوه بر 
این بحث گفت وگوی کاندیداها با استان ها، نیز مطرح است، به این ترتیب که هر نامزد انتخاباتی با هر استانی 

گفت وگو با دوربین خواهد شد. با توجه به کرونا و جلوگیری از تجمعات این تصمیم گرفته شده است.
وی در مورد زمان پخش برنامه های تبلیغاتی نامزدها خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه روز گذشته 
اسامی کاندیداها اعلام شد، لذا از دو روز دیگر برنامه ها شروع می شود البته در صداوسیما هم برنامه هایی در 
مورد معرفی کاندیداها وجود دارد. مستندات تبلیغاتی نامزد انتخاباتی ابتدا به کمیسیون می آید. نامزدها 
علاوه بر مناظرات، گفت وگوی زنده خبری نیز خواهند داشــت. همه هدف ما این اســت که انتخابات پر 
شور و نشاط، آزاد و آگاهانه صورت بگیرد. امیدوارم شرایط برای یک انتخابات خوب فراهم شود. علاوه بر 

صداوسیما تبلیغات فضای مجازی هم مورد بررسی کمیته تبلیغات انتخابات قرار می گیرد.
شورای نگهبان در بررسی صلاحیت ها 

به چیزی تحت عنوان گرایش سیاسی هیچ توجهی نمی کند
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شورای نگهبان، سیامک ره پیک، عضو حقوقدان و قائم مقام دبیر شورای 
نگهبان در برنامه گفت وگوی ویژه خبری شبکه دو سیما اظهار داشت: هر تصمیمی که ما در شورای نگهبان 

می گیریم باید با حداقل 7 رأی به تأیید برسد.
وی با بیان اینکه رأی گیری به صورت مخفی و کتبی انجام می شــود، افزود: حتی اوراقی که در آن 
رأی گیری می شود هیچ اثری از خط کسی یا نوشته کسی که بتوان آن را تشخیص داد که چه کسی به 

چه کسی رأی داده است، نداریم.
قائم مقام دبیر شــورای نگهبان گفت: حتی اگر در شــورای نگهبان مطرح می شد که یکی از اعضای 
محترم درخواستی دارد که به یک دلیل حتی پس از رأی گیری نسبت به یک پرونده لازم است که پرونده 

مجدداًً بررسی شود و حتی مجدداًً رأی گیری شود این کار انجام شده است.
ره پیک عنوان کرد: ما در این دوره حدود ۱0 پرونده را دو بار بررسی و دو بار رأی گیری کردیم و یک 

پرونده را سه بار مطرح و سه بار بر روی آن رأی گیری شد.
عضو حقوقدان شورای نگهبان در پاسخ به سؤال دیگری درباره اینکه آیا اقامت داشتن یا زندگی کردن 
بستگان درجه یک در خارج از کشور می تواند یکی از دلایل عدم احراز داوطلبان باشد، گفت: به طور طبیعی 
اگر این موضوع باشد نخیر، و این فی نفسه تأثیری در عدم احراز افراد ندارد؛ اما ممکن است در برخی موارد 

این موضوع با مسائل دیگری قرار گرفته باشد.
وی افزود: مثلًا ما مصوبات لازم الاجرایی داریم که فرزندان مســئولان در برخی کشــورها تحصیل 
نکنند و اگر این مصداق آن شود؛ بله ممکن است چون ممنوعیتی ملی است و مصوبه ای لازم الاجراست 

و نباید این کار را کنند.
ره پیک با بیان اینکه شورای نگهبان در »مصلحت نوعی« دخالت می کند اما در »مصلحت موردی« 
ورودی ندارد، افزود: مثلاً اگر فلان فرد شرایطی را ندارد اما مصلحت این است که تأیید شود، شورای نگهبان 

این گونه نگاه نمی کند و اگر شرایط قانونی را داشته باشد توجه می کند.
عضو حقوقدان شورای نگهبان درباره نقش شورای نگهبان در میزان مشارکت گفت: معمولاً افرادی 
که انتخاب شده اند باید برنامه هایشان را ارائه کنند و به رقابت با هم بپردازند و در این شرایط مشارکتی که 
مورد نظر است رخ می دهد و عوامل دخیل در میزان مشارکت فقط تأیید و رد صلاحیت نیست و شورای 

نگهبان بخشی از این صحنه را عهده دار است.
وی خاطرنشان کرد: اینکه ما در حوزه های اجتماعی، اقتصادی و سیاسی چه کرده ایم که مردم مشارکت 
کنند یا نکنند؟ مهم است و در نظرسنجی های متعدد سهم این عوامل در ایجاد مشارکت خیلی بالاست 
و ما باید زمینه های مشارکت را ایجاد کنیم و البته بخشی از مشارکت هم در اختیار شورای نگهبان است.
ره پیک تأکید کرد: شورای نگهبان در بررسی صلاحیت ها به چیزی تحت عنوان گرایش سیاسی هیچ 
توجهی نمی کند. قائم مقام دبیر شورای نگهبان در پاسخ به این سؤال که آیا ممکن است کسی که اکنون 
تأیید صلاحیت شده، به دلیل عملکردش تا روز رأی گیری از لیست تأیید صلاحیت شده ها حذف شود؛ 
مثلًا صحبت هایی کند، تبلیغاتی انجام دهد و یا اسناد و مدارکی از فرد به دست شورای نگهبان برسد که 
باعث شود از لیست تأییدشده ها حذف شود؟ گفت: بله، چنین چیزی امکان دارد، طبق قواعد کلی هم در 
نظارت شورای نگهبان و هم در قانون انتخابات ریاست جمهوری آمده است که اگر کسی در مهلت قانونی 
بررسی صلاحیت داوطلبان یا بعد از این زمان شرایطی ایجاد شد که نافی صلاحیت اوست شورای نگهبان 
می تواند ورود کند؛ چون شورای نگهبان طبق قواعد کلی ناظر بر انتخابات است یعنی تا زمانی که فرآیند های 

انتخابات وجود دارد می تواند نسبت به انتخابات از جمله صلاحیت ها اظهارنظر کند.
ره پیک درباره افزایش تعداد صندوق های رأی و شعب انتخابات گفت: برای جلوگیری از تجمع مردم 
در پای صندوق ها به دلیل شرایط کرونا در جاهایی که تجمع بیشتر صورت می گیرد، تعداد شعب افزایش 

پیدا کرده است.
حمایت جبهه اصلاح طلبان ایران از مهرعلیزاده

به گزارش فارس، جبهه اصلاح طلبان ایران پس از پایان نشســت خود اعلام کرد که از مهر علیزاده 
به عنوان کاندیدای اختصاصی حمایت می کند. در این جلسه تأکید شد: با توجه به اهمیت انتخابات و عدم 
حضور جناب محمدرضا عارف و رد صلاحیت پزشکیان به عنوان کاندیداهای اصلاح طلبان و تایید محسن 

مهر علیزاده معاون دولت اصلاحات از ایشان اعلام حمایت می کنیم.

 گام بلند مجلس علیه دلالان و سوداگران

مجلس كلیات طرح »مالیات بر عایدی سرمایه« را تصویب كرد
در جلســه علنی دیروز نمایندگان در 
مســیر تحقق عدالت در جامعه و کمک به 
اقتصاد تولیدمحور کلیــات طرح مالیات بر 
عایدی سرمایه را تصویب کردند؛ وکلای ملت 
می گویند هدف این طرح اخذ مالیات از دلالان 
و سوداگرانی است که با اقدامات خود به اقتصاد 

و جامعه لطمه می زنند.
جلسه علنی مجلس شورای اسلامی دیروز در 
حالی آغاز شــد که انتخابات اعضای هیئت رئیسه 
مجلس شورای اسلامی در اجلاسیه دوم در دستور 

کار قرار داشت.
در جلسه دیروز محمدباقر قالیباف با رای اکثریت 
نمایندگان برای دومین ســال در کرســی ریاست 
مجلس ابقا شد و علی نیکزاد به عنوان نایب رئیس اول 
و عبدالرضا مصری به عنوان نایب رئیس دوم انتخاب 

شدند.
در ادامه جلسه علنی دیروز، محمدباقر قالیباف 
رئیس مجلس پس از برگزاری انتخابات هیئت رئیسه 
گفــت: به ولی نعمتان خود عــرض می کنم که ما 
نمایندگان شــما در سال گذشــته با همه فراز و 
نشــیب ها، همت و توان خود را در جهت پیگیری 
مســائل شــما در حدود اختیارات و ظرفیت های 

مجلس به کار گرفتیم.
وی ادامــه داد: علی رغم اذعان به وجود برخی 
نقاط ضعف نســبت بــه کارنامه یک ســال خود 
در محضر خداوند و شما مردم عزیز ایران، خود را 
روسفید احساس می کنیم. وجود نقاط ضعف برای 
هر نهــادی مخصوصاً مجلس با قریب به ۲90 نفر 
تصمیم گیر با دیدگاه و سلایق مختلف طبیعی است.

رئیس مجلس شــورای اسلامی گفت: واقعیت 
این است که علی رغم موانع موجود مخصوصاً وجود 
ســاختارها و رویه های ناصوابی که طی سال های 
متمادی در تاروپود قوه مقننه شکل گرفته است، 
مجلس یازدهم در ســال اول فعالیت خود توانسته 
است در مسائل اساسی کشور وظایف اصلی خود را 
به درستی ایفا کند که خروجی آنها یا به عنوان قانون 
نهایی شده یا با جدیت و پیگیری در حال انجام کار 
کارشناسی و نهایی شدن در کمیسیون های تخصصی 

مجلس است.
قالیباف گفت: ســرمایه ما تجربه تلاش های 
ســال گذشــته ما اســت و وظیفه پیش روی ما 
برطرف کردن نیازهای متراکم باقی مانده از سال ها 

عقب ماندگی است.
وی تصریح کرد: مــردم عزیز ایران ما خود را 
به شما متعهد می دانیم که روزهایمان را برای حل 
مســائل شما به شب برســانیم و شب ها با دغدغه 
مشکلات شما ســر بر بالین بگذاریم. امیدواریم با 
اســتعانت از خداوند متعــال و با تدبیر و عقلانیت 
انقلابی و با ریل گذاری درست برای اقدامات دولت 
آینده، گره ها را از دســت و پای مسئولان اجرایی 
کشــور باز کنیم و بتوانیم در حــدود اختیارات و 
وظایف مجلس شــورای اسلامی در حل مشکلات 
موجــود کمک کنیم تا اندکی از وظیفه خود را در 

حق مردم نجیب و صبور ایران ادا کنیم.
رئیس مجلس شورای اسلامی ادامه داد: در پایان 
از نمایندگان مجلس که با خطاپوشی خود بار سنگین 
ریاست مجلس را به دوش اینجانب قرار دادند تشکر 

می کنم و از همه هیئت رئیسه پیشین مجلس که 
برای انجام درست مسئولیت در سال گذشته یارانی 

همراه بودند، کمال تشکر را دارم.
فعالیت های  به دنبال کاهــش  مجلس 

غیرمولد و دلالی 
نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه 
علنی دیروز بــا ۱۳۲ رأی موافق، 60 رأی مخالف 
و 8 رأی ممتنع از مجموع ۲۲7 نماینده حاضر در 
جلسه، کلیات طرح »مالیات بر عایدی سرمایه« را 

به تصویب رساندند.
سید احســان خاندوزی در موافقت با کلیات 
طرح مذکور، گفت: با این اقدام، گام اساســی برای 
رونق تولید برداشــته می شــود و از ســوی دیگر، 
جذابیــت فعالیت های دلالــی و غیرمولد کاهش 
می یابد و نقدینگــی در حوزه فعالیت های مولد به 
کار گرفته می شود و رشد و  اشتغال را در کشور به 
دنبال دارد. بســیاری از کشورها یک قرن است که 
چنین قوانینی را دارند و این کار عامل مؤثری برای 
تشویق فعالیت های تولیدی و همچنین کاهش فاصله 

طبقاتی در کشور است.
نایب رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای 
اســلامی تصریح کرد: در حال حاضر می بینیم که 
میزان نوســان و شوک قیمتی در مسکن به شکل 
متناوب و حتی بالاتر از تورم کشــور اســت و این 
نشان دهنده آن است که جذابیت بازار مسکن برای 
فعالیت های دلالی و غیرمولد بســیار زیاد است و 
تقاضاهای کاذب باعث افزایش قیمت ها شده است.

خاندوزی ادامه داد: ما سال ها منتظر بودیم تا 
دولت سال ها این لایحه را به مجلس ارائه کند اما این 
کار را نکرد و مجلس خودش قدم مهمی در این باره 
برداشت. این طرح باعث کاهش تقاضاهای کاذب و 
دلالی و واسطه گری می شود و همچنین بخش های 

تولیدی هم از آن منتفع می شوند.

وی افــزود: از ســوی دیگــر، ایــن طرح به 
تولیدکنندگان مسکن و خودرو و همچنین به اکثریت 
جامعه که به اندازه نیاز خود از کالاهای سرمایه ای 
بهره مند هســتند، ضرری را وارد نمی کند و صرفاً 
این مالیات از سودگران و واسطه گران اخذ می شود.

باید با احتکار مبارزه شود
در ادامه جلسه، سید غنی نظری هم در موافقت 
با کلیات ایــن طرح، گفت: همانطور که معلمان و 
کارمندان به محض دریافت حقوق مالیات می دهند، 
باید از دلالان و سوداگران هم مالیات گرفته شود و 
یکی از ظرفیت های مهم اقتصادی کشور، افزایش و 

ایجاد پایه های جدید مالیاتی است.
وی بــا بیان اینکه تصویب ایــن قانون باعث 
جلوگیری از سوداگری و رانت خواری می شود، گفت: 
اگر ما به دنبال رفع مشکلات و کمک به محرومان 
هستیم، باید این طرح را به تصویب برسانیم و این 

طرح برای مبارزه با احتکار بسیار مهم است.
عضو کمیســیون اقتصادی مجلس شــورای 
اسلامی تصریح کرد: مالیات بر عایدی سرمایه باعث 
می شــود که مردم راحت تر سرمایه گذاری کنند و 
همچنین این طرح یکی از مهم ترین قدم ها در اصلاح 

ساختار بودجه است.
دولت لایحه مالیات بر عایدی سرمایه را 

ارائه نداد
در ادامه جلسه، محمدرضا پورابراهیمی درباره 
طــرح مالیات بر عایدی ســرمایه، گفت: قطعاً اگر 
تقاضا برای مسکن و خودرو واقعی باشد، قیمت ها 
متعادل می شود اما زمانی که تقاضای سفته بازی و 
دلالی وجود دارد، هر چقدر هم که عرضه شــود، 
باز هم کافی نیســت و قیمت ها افزایش می یابد. از 
ابتدای تشکیل مجلس یازدهم، ما سابقه رسیدگی 
به موضوع مالیات بر عایدی سرمایه را مورد بررسی 
قرار دادیم و دولت هم گفت که لایحه ارائه می دهد 

اما این کار را انجام نداد.
رئیس کمیســیون اقتصادی مجلس شــورای 
اسلامی تصریح کرد: کمیسیون اقتصادی موضوعات 
دیگری از جمله اصلاح قانون بانک مرکزی و توجه 
به ســاماندهی بانکداری را هم در دستور کار خود 
قرار داده و این موضوع به حل مشکلات اقتصادی 

کشور کمک می کند.
اقتصاد ما باید تولیدمحور باشد

همچنین علی نیکزاد که ریاســت جلسه را بر 
عهده داشــت، درباره این طــرح، گفت: اقتصاد ما 
بیشــتر اقتصاد دلالی است درحالی که اقتصاد باید 
تولیدمحور باشد و تنها راه حل مشکلات ما توجه به 
سیاست های اقتصاد مقاومتی است. تصویب این طرح 
می تواند از فعالیت های دلالی و سفته بازی جلوگیری 
کند و همچنین باعث ایجاد یک پایه جدید مالیاتی 

می شود و درآمد نفتی از بودجه جدا خواهد شد.
وی گفت: طبق نظر هیئت رئیسه مجلس شورای 
اسلامی، این طرح دو شوری می شود و نمایندگان 
می توانند پیشنهادات و نکات مورد نظر خود درباره 
جزئیات این طرح را در کمیسیون اقتصادی مجلس 

مطرح کنند.
بیانیه نمایندگان در حمایت از شورای نگهبان

 نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه 
علنی دیروز با امضا بیانیه ای از اقدام شورای نگهبان 
در بررســی دقیق صلاحیــت نامزدهای انتخابات 

مجلس شورای اسلامی حمایت کردند.
روز گذشته نتیجه بررسی صلاحیت داوطلبان 
انتخابات ریاست جمهوری اعلام شد. پرونده داوطلبان 
انتخابات ریاست جمهوری حدود ۱0 روز در شورای 
نگهبان مورد بررســی قرار گرفت. علی لاریجانی، 
اسحاق جهانگیری، محمود احمدی نژاد و مسعود 
پزشکیان از داوطلبان شاخصی بودند که صلاحیت 

آنها از سوی شورای نگهبان احراز نشده است.

روز گذشــته انتخابات هیئت رئیســه 
مجلس یازدهم در ســال دوم انجام گرفت 
و بر این مبنا و بــا رای وکلای ملت قالیباف 
در پست ریاســت مجلس ابقا شد و نیکزاد 
به عنــوان نایب رئیس اول و مصری به عنوان 

نایب رئیس دوم انتخاب شدند.
انتخابات اعضای هیئت رئیسه مجلس شورای 
اسلامی در اجلاسیه دوم در دستور کار جلسه علنی 

دیروز قرار گرفت.
»محمدباقر قالیباف« با کسب ۲۳0رأی برای 
دومین ســال مجلس یازدهم به عنوان رئیس قوه 

مقننه ابقا شد.
فریدون عباســی هم دیگر گزینه برای تصدی 
ریاست مجلس شورای اســلامی بود که ۱8 رأی 

کسب کرد.
انتخاب نواب رئیس

در ادامه جلســه دیروز انتخاب اعضای جدید 
هیئت رئیسه در اجلاسیه دوم در دستور کار صحن 

علنی قرار گرفت.

عبدالرضا مصری و علی نیکزاد که روز گذشته 
در انتخابــات مجمع عمومی فراکســیون انقلاب 
اسلامی از سوی اعضای این فراکسیون به عنوان نائب 
رئیس انتخاب شده بودند. در جلسه علنی نامزد نائب 

رئیسی مجلس شدند.
در صحن علنی مجلس، علی نیکزاد با ۲06رای 
به عنــوان نائب رئیــس اول و عبدالرضا مصری با 

۲05رای به عنوان نائب رئیس دوم انتخاب شدند.
دبیران هیئت رئیسه

ســپس در ادامه جلســه علنی دیروز مجلس 
شورای اســلامی انتخاب اعضای هیئت رئیسه در 
اجلاسیه دوم در دستور کار صحن علنی قرار گرفت.

روح الله متفکر آزاد با ۲06 رأی، محسن دهنوی 
با ۱84 رأی، علی کریمی فیروزجایی با ۱8۲ رأی، 
محمد رشیدی با ۱8۱ رأی، مجتبی یوسفی با ۱88 
رأی، حسینعلی حاجی دلیگانی با ۱68 رأی به عنوان 

دبیران هیئت رئیسه انتخاب شدند.
بر این اساس، حسینعلی حاجی دلیگانی، سید 
ناصر موسوی لارگانی، سید محسن دهنوی، علی 

کریمی فیروزجایــی، روح الله متفکرآزاد، مجتبی 
یوسفی، محمد رشیدی، محمدرضا صباغیان بافقی، 
احد آزادیخواه در صحن مجلس برای کرسی دبیران 

نامزد شده بودند.
ناظران هیئت رئیسه 

همچنین محسن پیرهادی نماینده مردم تهران 
با ۱88 رأی، سید نظام الدین موسوی نماینده مردم 
تهران با ۱56 رأی و حجت الاسلام علیرضا سلیمی 
با ۱4۱ رأی به عنوان ناظران هیئت رئیسه مجلس 

در اجلاسیه دوم انتخاب شدند.
پــس از انتخاب هیئت رئیســه برای ســال 
دوم فعالیــت مجلــس یازدهم در جلســه دیروز؛ 
محمدباقر قالیباف، علی نیکزاد، عبدالرضا مصری، 
روح الله متفکر آزاد، ســید محســن دهنوی، علی 
مجتبی  رشــیدی،  محمد  کریمی فیروزجایــی، 
یوسفی، حسینعلی حاجی دلیگانی، علیرضا سلیمی، 
محسن پیرهادی و ســید نظام الدین موسوی در 
برابر قرآن ســوگند یاد کرده که آئین نامه را اجرا و 

بی طرفی کامل را حفظ کنند.

انتخاب هیئت رئیسه مجلس
قالیباف با 230 رأی بر كرسی ریاست نشست

بقیه از صفحه ۲
معاون وزیر امور خارجه همچنین در پاسخ به این پرسش 
که آیا از نظر شــما طرف مقابــل در مذاکرات، تصمیمات 
سیاسی لازم را گرفته است یا نه و آیا نشانه هایی از مصالحه 
برای به توافق رسیدن در این مرحله از مذاکرات وجود دارد 
یا خیر؟ توضیح داد: ما تازه مذاکرات را شروع کرده ایم و این 
موضوعی است که باید دید روزهای آینده چه می شود، چیزی 
که امروز در جلســه اول کمیســیون مشترک]از دورپنجم 
مذاکرات[ دیدم، عزم واقعی از ســوی تمامی اعضا برای به 
نتیجه رســیدن بود. پس ببینیم که اوضاع در روزهای آتی 

چگونه پیش می رود.
عراقچی در پاسخ به سؤالی مبنی بر این که آیا از نظر شما 
این دور می تواند دور پایانی مذاکرات باشد و توافقی حاصل 
شود؟ خاطرنشان کرد: من به عنوان دیپلمات همیشه امیدوار 
هستم و وظیفه ماست که با امیدواری ولی نه با خوش بینی 

مذاکرات را جلو ببریم.
وی اضافــه کرد: هر چقدر لازم باشــد مذاکرات طول 
بکشــد، طول خواهد کشید. دقت را فدای سرعت نخواهیم 

کرد، تامین منافع را فدای سرعت نخواهیم کرد. عجله بی مورد 
نخواهیم داشت و در عین حال بدون دلیل و منطق، مذاکرات 
را طولانی نخواهیم کرد. برای ما زمان ملاک نیست، برای ما 
تامین منافع کشور ملاک است و تا وقتی این منافع تامین 

نشده، مذاکره ادامه پیدا می کند.
نماینده چین در کمیســیون مشترک برجام گفت که 
پکن امیدوار اســت که نیازمندی های منطقی ایران درباره 

برجام به درستی رسیدگی شود.
نماینده روسیه در سازمان های بین المللی در وین اتریش 
نیز در پیامی  توییتری نوشت که تمامی مذاکره کنندگان در 
وین اتریش اراده سیاســی برای اطمینان از حصول نتیجه 

موفقیت آمیز دارند.
لازم به ذکر است که نشست کمیسیون مشترک برجام 
با حضور هیئت های ایران و گروه 4+۱ که عصر سه شــنبه 
در گرندهتل شــهر وین آغاز شد، بعد از حدود یک ساعت 
و نیم به کار خود پایان داد. این نشســت در سطح معاونان 
و مدیران سیاســی وزارتخانه های امور خارجه  ایران و گروه 

4+۱ برگزار شد.

ایران مهلت داد
گروسی طلبکار شد!


